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Geacht college van Gedeputeerde Staten, 

 
Ons bereiken steeds vaker berichten dat er Brabanders zijn die zich schuldig maken aan mestfraude. 

Dat vinden wij een treurig signaal. Om nog niet te spreken van rampzalig, wat misschien beter de 

lading dekt. 

Om dit signaal serieus te kunnen beoordelen willen wij u enkele vragen stellen. 

In deze statenperiode hebben wij het namelijk veelvuldig gehad over de mestproblematiek in 

Brabant. Signalen van fraude bevestigen ons dat we het nog niet goed geregeld hebben in Brabant. 

Het is blijkbaar zeer lucratief om met mest te frauderen. Voor de VVD reden te meer om nog meer 

haast te maken met een goede uitvoering van ons mestbeleid en daarbij de afgesproken 

verwerkingscapaciteit van 100% van de Brabants geproduceerde mest snel te vergunnen.  

Als er geen reden meer is om een illegaal circuit in stand te houden omdat de capaciteit voldoende is 

en dientengevolge ook de verwerkingsprijs op een reel niveau is, zal fraude onzes inziens ook snel 

afnemen. 

Ook in het kabinet in Den Haag bemoeit zich er inmiddels mee. Hopelijk om zoveel mogelijk 

(faciliterend) medewerking te verlenen bij het oplossen van de problemen.  

 

Vragen; 

1- Herkent u de problematiek zoals wij hier omschrijven? 

 

2- We hebben afgesproken dat we de vergunde verwerkingscapaciteit omhoog brengen tot de 

genoemde 100%.  Wat is hier de status van? Dit lijkt namelijk een van de grootste redenen te zijn. 

 

3- Is u bekend dat er signalen zijn dat bemesting van het land volgens de huidige wet en regelgeving 

niet bijdraagt aan een beter bodem beheer? En dat daarom de hoeveelheden die afgevoerd moeten 

worden aan aanpassing onderhevig zijn? Organisaties als ZLTO, BMF en Waterschappen hebben 

weliswaar hier een verschillende visie op maar zijn het eens over de tekortkoming op zichzelf. Graag 

een toelichting hoe u hier mee omgaat. 

 

4- Kunt u ons meenemen in de actuele status van constateringen en handhavingstrajecten m.b.t. tot 

mest?  

 

5- Bent u voornemens om extra maatregelen te nemen om zodoende fraude een halt toe te roepen? 

 

6- Heeft u inmiddels contact gehad met het ministerie over een eventuele gezamenlijke aanpak? 

 

7- Deelt u de mening van de VVD dat veroordeelde mestfraudeurs geen gebruik zouden mogen 

maken van de provinciale ondersteuningsmaatregelen in het kader van transitie veehouderij? 

 

Wij horen en zien uw antwoorden graag tegemoet. 

 

Namens de VVD Statenfractie Noord-Brabant,  

Wouter Bollen 


